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Beste griffie bij deze de volgende vragen : 

Vragen naar aanleiding van de Kamerbrief van 4 juli 2019 
 ,,Voortgangsrapportage beschermd wonen en maatschappelijke opvang”

Zoals gesteld in de voortgangsrapportage  2022 gaan gemeenten in 2022  verantwoordelijk worden 
voor de uitvoering van beschermd wonen 
Tijdens het bestuurlijk overleg op 11 december jl. hebben Rijk en gemeenten afgesproken dat alle 
regio’s in 2019 concrete uitvoeringsafspraken maken ten aanzien van het bieden van passende 
ondersteuning van mensen die beschermd wonen of in de maatschappelijke opvang zitten. De 
uitvoeringsafspraken gaan o.a. over de verantwoordelijkheidsverdeling tussen gemeenten in de 
regio, de verdeling van het beschikbare budget en de wijze waarop samengewerkt wordt met 
partijen in de regio. Er is een uitvraag onder centrumgemeenten gedaan om zicht te krijgen op 
de stand van zaken op dit punt. Uit de reacties van 41 centrumgemeenten kan worden 
geconcludeerd dat alle regio’s hier mee bezig zijn.

-Vragen  hierbij zijn  hoe we als Gemert-Bakel hiermee bezig zijn en wat is daarover tot nu 
toe te melden.

-Zijn hierover afspraken gemaakt met instellingen zoals de GGZ en met de 
woningbouwvereniging?
-Om hoeveel mensen binnen beschermd wonen gaat het?
-Wat zijn de garanties en voorwaarden om  verantwoordde zorg te waarborgen en hoe gaat  
dit  eruit zien?
-Wat zijn de consequenties voor de gemeente op financieel gebied en moet er 
begrotingstechnisch al rekening mee gehouden worden aangezien het een 
implementatietraject betreft? 

               Met vriendelijke groeten,
                                                           Henk van Eck
                                                           Raadslid Dorpspartij


